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Una manera de fer pau és reconèixer una generació que va patir i que va haver de lluitar
perquè es reconeguin uns fets, unes causes i unes conseqüències. Un moment de la història
crucial a l'Estat.

      

  

Les guerres l'únic que fan és generar posicionaments extrems i patiments,
independentment de les ideologies. La cara fosca i les conseqüències es sanegen al cap de
molts anys, perquè els fills de la generació de la guerra també viuen aquest impacte.

  

Una manera de fer net és donant a conèixer i posant de manifest el que ha passat, amb
paraules dels propis testimonis.

  

Us animem a visionar els següents vídeos . Mencionem especialment el vídeo de Juan
Ramón Barquín
, una persona pròxima a l'equip de GREC.
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http://www.jusap.ejgv.euskadi.net/r47-contmh2/es/contenidos/informacion/oroimen_historikoa_bideoak/es_mh/videos.html
http://www.jusap.ejgv.euskadi.net/r47-contmh2/es/contenidos/informacion/oroimen_historikoa_bideoak/es_mh/testimonio_juan_ramon_barquin.html
http://www.jusap.ejgv.euskadi.net/r47-contmh2/es/contenidos/informacion/oroimen_historikoa_bideoak/es_mh/testimonio_juan_ramon_barquin.html

